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ČESKO: Covid mánia neopúšťa svet. Otázka znie – Prečo? Mnohí lekári aj vedci totiž
poukazujú na to, že najhoršie už máme za sebou. Svedčia o tom aj nízke počty nakazených,
hospitalizovaných a mŕtvych. Napriek tomu si mnohí idú svoje – je tu nový variant. A nový a
nový a…

Prečo Covid neustupuje? Zásadná otázka, ktorá má vcelku logickú odpoveď – lebo si to farma firmy
vôbec neželajú. Takú žatvu, ako majú teraz, nemali už desaťročia. A zrejme tak skoro mať nebudú.
Tak pandémiu treba živiť čo najdlhšie. Lekár anesteziológ z pražskej nemocnice v Motole Lukáš
Pollert však v statuse tvrdí niečo úplne iné. A pre vyznavačov Covidu to nie je nič príjemné.

Chceš byť zdravý? Zdravo sa stravuj, športuj, dostatočne spi, nepi alkohol,
nefajči a kontroluj si váhu

„Chorého človeka s Covidom som nevidel pol roka, ale noviny stále chrlia nejaké čísla testov a
príbehy mladých zdravých popieračov, ktorí zomreli na Covid,“ píše v úvode svojho statusu lekár a
dodáva: „Obézni fajčiari však chodia do nemocníc denne a tí, ktorí ignorujú režim. Spoločnosti je to
jedno. Mediálni lúzri. To sme my,“ priznáva sebakriticky. A diskutujúci pod jeho statusom mu dávajú
za pravdu. „Zase trefne a k veci napísané. „Skutoční pacienti sú mediálne nuly.“ Nuly sme boli aj my,
zdravotníci, v predkovidovom čase, keď sa nám plnila oddelenia na prasknutie. Napríklad jedna
jediná punkcia hrudníka – to bolo ohrozenie chodu oddelenia, lebo sme nestíhali veci nutné, nieto
ešte asistovať pri punkcii (ale všetko sme museli zvládnuť).

Bolo obdobie, keď ľudia museli čakať na lôžko. Nie, neposadili sme ich na chodbu, ako písala na jeseň
tlač (pretože je to zaujímavejšie titulok), to je nedôstojné. Čakali pri stolčeku na izbe, keď to zvládli.
Niektorí potrebovali pomoc hneď, nech posteľ bola, alebo nebola. Inak sa sťahovalo, aby sme
organizačne nápor pacientov zvládli. Ale môžem povedať, že mne nula nevadí, je krásna. Prudko ale
nesúhlasím s mediálnou taktikou, ktorá ľudí udržiava v strachu a dáva moc a priestor
manipulátorom,“ skonštatovala v diskusii Helena Lukešová.

„Mne sa chce až zvracať z toho, ako novinári píšu tendenčné články na tému – odpierač zomrel na
Covid a na smrteľnej posteli žobronil o vakcínu. Primárne nie som proti zaočkovaniu, som len pre
slobodnú voľbu a pre vakcínu bezpečnú (t.j. nie klinickú štúdiu – kde za následky nikto nezodpovedá,
len príjemca tej vakcíny),“ píše v diskusii Helenka Bárová Naimanová.

 

 

„Bojíš sa o svoje zdravie? Samozvaní experti nepriamo tvrdia, že najlepšie je zaliezť očkovaný na päť
rokov do pivnice, a tam sa, pre istotu, ešte testovať, nosiť respirátor a plavecké okuliare. Tak ich
predsa počúvaj, ešte to chvíľu vydrž, priberaj a nehýb sa! Bodka! Chceš byť zdravý? Zdravo sa
stravuj, športuj, dostatočne spi, umelo sa nestresuj, nepi alkohol, nefajči a kontroluj si váhu. Bodka!“
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napísal stručne a jasne Antonén Pfleger.


